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Abstract (en)
[origin: US4524818A] To enable a segment of a cluster of bottom and top guide rolls to be readily replaced in a curved guide rack of a continuous
casting installation, two fixed guide rails extend generally radially with respect to the curved guide rack at the two opposite sides of the guide roll
support, rollers at opposite sides of the support engaging the guide rails for movement therealong, each guide rail including at least one portion
inclined in relation to the generally radial direction of the guide rail and so disposed that, when the support is displaced along the guide rails, the
support is pivoted into a skewed position which permits the support to pass between the two outer top guide rolls of two like segments adjacent
thereto.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un dispositif pour la mise en place et le démontage d'une cage de rouleaux de guidage dans une installation de coulée
continue courbe, comportant deux rails fixes (18) disposés radialement, de part et d'autre de la cage, dont les flancs sont munis de galets (20)
engagés dans les dits rails, et d'un dispositif de levage permettant de déplacer la cage le long desdits rails. Pour permettre un remplacement facile
et rapide des cages, chaque rail (18) comporte au moins une portion (b -c, e - f) inclinée par rapport a la direction générale radiale du rail et placée
de fagon a provoquer, pendant le déplacement de la cage (16) le long des rails, un basculement de la cage pour la placer de biais et lui permettre
de franchir dans cette position le passage limité par les rouleaux extrémes de la rangée intérieure (30) des deux cages adjacentes a ladite cage.
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